
Sommarbo, Vikingshill (område C) i Nacka kommun  

 

STÄF - Sommarbo Tomtägarförening  

Verksamhetsberättelse 2023 
 
Årsmöte för 2022 genomfördes den 18 april vid Sommarbo badplats.   
Till ordförande för mötet valdes Amanda Thunberg.   
 
Om styrelsen 
I styrelsen har följande ingått: 
 
Ordinarie ledamöter 
Amanda Thunberg, ordförande  
Eva Engström, kassör 
Lena Lidén, sekreterare  
Mona Toofani 
Helen Tennander  
Karin Sundberg  
 
Suppleanter 
Niklas Sköldkvist 
Lars Magnusson  
Rickard Olsson 

Styrelsen har under 2023–24 haft sju protokollförda möten sedan den nya styrelsen 
tillträdde.  

Välkomna! 
Vi hälsar nya grannar varmt välkomna!  

Vill ni bidra med ert engagemang så säg bara till eller kom förbi på våra gemensamma 
arbetsdagar och aktiviteter, så att vi får lära känna varandra      .   

VS projektet 
Gällande pågående aktiviteter inom VS projektet så hänvisar vi till informationen från 
Vägföreningens- samt Nacka kommuns webbsidor.   
Vägföreningen hittar ni på www.sommarbo.one och väljer därefter STvf. 
 

Ekonomin 
Vi har hållit oss inom ramen för vår budget (se balans & resultaträkning). 

http://www.sommarbo.one/


 
 
Föreningsform 
Frågan om STÄFs föreningsform har tagits upp tidigare.  Idag är vi en förening med föråldrade 
stadgar som inte finns registrerad hos Lantmäteriet eller liknande instans.  Ett underlag för beslut 
håller på att tas fram inom styrelsen.  När gruppen har ett material att presentera, som vi 
medlemmar kan ta ställning till, kommer ni att bli informerade.  Det är enligt styrelsen ett viktigt men 
också svårt arbete med att ta fram underlag för framtida föreningsform, så har du kompetens inom 
området, är det mycket uppskattat om du kan bidra med den. Vi har dock beslutat att lämna in en 
ansökan om ett organisationsnummer till Skatteverket nu i vår i syfte att förenkla kontakten med 
banken. Vi hoppas snart ha ett Swish-konto, för att på ett enklare sätt få in medlemsavgifterna 
framöver.  
 
 

Arbetsdag – fantastisk uppslutning TACK!                                                                                              
Den 7 maj hade vi vår årliga arbetsdag. Vi möttes vid badplatsen och det var glädjande att se 
så många deltagare.  FANTASTISKT! Vi delade upp oss i grupper över hela vårt område och 
plockade upp ris och grenar som Boo Energi tagit ner under vintern och våren. Alla högar av 
ris forslades sedan bort. En grupp rensade och gjorde vårfint på badplatsen. Efteråt 
samlades vi alla och fikade tillsammans, vilket uppskattades av många! 

Städning 
Backeboskolans elever genomförde, för en ekonomisk ersättning, en städinsats längs våra 
vägar under maj månad. 

Midsommar 
I juni genomfördes ett trevligt men något mindre midsommarfirande vid badstranden i 
Sommarbo. Alla barn fick godispåsar      ! 

Samhörighet & Engagemang                                                                                                                 
Vi hade en gemensam kräftskiva den 19 augusti vid badplatsen/bastun. Detta innebar inga 
större kostnader för föreningen. Vi pyntade lite och bjöd på kaffe/te och fikabröd).  Alla tog 

med sig egen förtäring/dryck/bord etc. 
Efteråt bastade de som ville. Jag/vi i styrelsen 
har aldrig fått så mycket positiva synpunkter 
efter ett event vi har haft.                                                         
Vi var ca 40 personer på kräftskivan och  
hoppas på ännu fler 2024       

Det finns mycket att utveckla och förvalta i 
vårt område, vilket kräver ett stort 
engagemang, bland annat genom 
styrelsearbete (tack alla kollegor i styrelsen 
för 2023), men också av alla oss boende i 
området. Vi har en gemensam skyldighet att 
ha en fungerande tomtägarförening, vilket 
framgår av våra stadgar som ursprungligen är 
skapade av Tusculum, för bevarande av 



äganderätten till vår gemensamhetsmark samt skötsel av densamma. Vill du engagera dig, så 
HÖR AV DIG      . 

Föreningen ber också alla medlemmar att kontinuerligt upplysa om e-postadresser och 
gärna också mobiltelefonnummer för att underlätta kommunikationen. Sänd er information 
till sommarbo.staf@sommarbo.one   

Alla frågor som kommer in till styrelsen besvaras, så gott vi kan till enskilda tomtägare, efter 
vårt nästkommande styrelsemöte. Se hemsidan när dessa möten planeras för 2024.                                                  
I de fall vi inte kan besvara frågorna själva i styrelsen, hänvisar vi er till att skicka in motioner 
till kommande årsmöte och sedan röstar vi alla i frågan.  

Bifogat finner ni kassörens reviderade resultat- och balansräkning.  

Kom ihåg att betala din årsavgift i tid.  Om du inte gör det så har du ingen rösträtt och 
skulden följer med fastigheten.  

Varmt tack för visat engagemang under arbetsdagen & den trevliga kräftskivan! 

Amanda Thunberg  
Ordförande 

Besök gärna vår hemsida www.sommarbo.one.  

 

mailto:sommarbo.staf@sommarbo.one

